

Title (en)

Ready-for-sale container for the transport of contact lenses and contact lens provided for this container

Title (de)

Verkaufsfertiger Behälter zum Transport von Kontaktlinsen und für diesen Behälter vorgesehene Kontaktlinse

Title (fr)

Réceptient prêt a la vente pour le transport des lentilles de contact et lentille de contact pour ce réceptient

Publication

EP 0887282 A1 19981230 (DE)

Application

EP 98109060 A 19980519

Priority

- DE 19740873 A 19970916
- DE 19726934 A 19970625

Abstract (en)

The container (1) has at least one hollow, closable space (4) for at least one contact lens (12), and can be provided with letterings and markings. It takes the form of a single component, and is made of a single plastics material. The space is closed by means of a pull-off foil. Also claimed is a contact lens which is characterised by the fact that it is accommodated in the proposed container.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen verkaufsfertigen Behälter (1) zum Transport von Kontaktlinsen (12) mit mindestens einem nach außen hin offenen, verschließbaren Hohlraum (4) zur Aufnahme mindestens einer Kontaktlinse, an welchem Beschriftungen und Kennzeichnungen angebracht werden können. Erfindungsgemäß ist der Behälter einteilig, aus einem einzigen Material, aus Kunststoff und als Verschluss des Hohlraumes dient eine Abreißfolie (11). Die erfindungsgemäße Kontaktlinse ist in einem derartigen Behälter eingebracht. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 77/20

IPC 8 full level

B65D 77/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 77/2024 (2013.01 - EP US); **B65D 2585/545** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- US 4091917 A 19780530 - CLAWSON BURRELL E, et al
- GB 1130853 A 19681016 - DAVID BLACKSTONE
- US 3880278 A 19750429 - BROWN FRANK E

Citation (search report)

- [XA] US 5609246 A 19970311 - BORGHORST SHARLA [DE], et al
- [PX] US 5695049 A 19971209 - BAUMAN ROBERT C [US]
- [X] US 4691820 A 19870908 - MARTINEZ ROBERT [US]
- [X] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 096, no. 001 31 January 1996 (1996-01-31)

Cited by

SG89312A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE DK ES FR GB IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0887282 A1 19981230; US 6044966 A 20000404

DOCDB simple family (application)

EP 98109060 A 19980519; US 10441498 A 19980625